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Харківський міський голова Ігор Терехов сьогодні, 
18 липня, показав приміщення метрошколи 
директору Глобального офісу гуманітарних програм 
ЮНІСЕФ в Україні Елмі Лючії та голові 
Представництва Дитячого фонду ООН (ЮНІСЕФ) в 
Україні Муніру Мамедзаде. 

 

Сторони обговорили деталі проведення ремонтних робіт на ст. м. «Імені О. С. 
Масельського», на якій до нового навчального року планують облаштувати ще чотири 
додаткових приміщення для навчання близько 500 школярів з Немишлянського 
району. 
 
Ігор Терехов подякував представникам ЮНІСЕФ за постійну підтримку Харкова та, 
зокрема, фінансову допомогу в перебудові приміщень метрополітену під навчальні 
класи. Мер зазначив, що місць для навчання всіх дітей, які сьогодні проживають у 
Харкові, суттєво бракує, тому паралельно місто також почало будівництво ще трьох 
підземних шкіл власним коштом. 
 
«Ми маємо шалений попит на навчання дітей у метро та підземних школах, але місць 
на всіх охочих катастрофічно не вистачає. З початку нового навчального року ми 
сподіваємося охопити понад чотири тисячі учнів офлайн-форматом, але це все одно 
дуже незначний відсоток від дітей шкільного віку, які сьогодні проживають у місті. Тому 
розраховуємо на підтримку всіх партнерів Харкова в цій ініціативі», - зазначив мер. 
 

https://www.city.kharkiv.ua/uk/novosti/mzhnarodne-spvrobtnicztvo.html


Елмі Лючія, оглянувши місця для навчання дітей на ст. м. «Університет» та локацію, 
яку будуть переоблаштовувати під шкільні класи на ст. м. «Імені О. С. Масельського», 
підкреслила важливість надання дітям можливості навчатися офлайн у безпечних 
умовах. 

«Я вперше побачила такі класи у метрополітені і вражена тим, як вони функціонують. 
Пʼятий рік поспіль, ще з часів ковіду, діти не мають змоги вчитися у звичних умовах, 
тому дуже важливо давати їм можливість навчатися в таких місцях, як це. Ми сьогодні 
побачили, як діти сприймають наслідки війни, і особливо, як постраждало їхнє 
ментальне здоровʼя. Все це потребує великих зусиль, насамперед роботи з 
психологом. І ми, ЮНІСЕФ, робитимемо все можливе, щоб підтримати Харків і 
покращити ситуацію, що склалася», - зазначила Елмі Лючія. 

 



 

 



 

 



 

 

 

 


